在家做檢測和做報告的說明

至關重要是做COVID-19 檢測並報告您的結果.

第1步:網上報名primary.health保健



已經登記了?跳到第2步。

在學年期間只需要登記一次。

如果您在2022-2023 學年尚未登記做檢測,請掃描此代碼。

第2步: 進行檢測

按照您正使用的家庭檢測套件說明,來進行操作。

第3步:報告您的結果

到 primary.health 並單擊綠色箭頭。

Registered already with Primary? Click here to find your link to enter your COVID-19 test results.

0

Enter your contact information associated with your Primary Health registration.

Report a result	Over the Counter (OTC) At Home Test	Which test did you take?	
f your organization offers self-	Over the counter (OTC) At Home rest	Find your test	When did you take this test?
resting, and you are ready to report a result, please click the putton below.	Please confirm the participant's date of birth to continue:	Result	Feb 23, 2022
Report a result	Month	Negative	Confirm result
	Day	Positive	Name: Jas Test Date: 02/23/2022 Result: Negative
? Need help?	Year		✓ I confirm that the information above is
If you need assistance, or to		Invalid	o correct.
change your contact information, please contact the Support Center.	Continue	Result photo	Submit
Contact support	If the displayed information is incorrect, please contact an administrator for assistance	Add photo	n Powered by Primary.Health
To begin, click Report a Result	Confirm the birth date of the Participant	Enter test type, result, and photo of test	Confirm the test results, Participant info, and check th "I confirm" box to submit

H2: 第4步: 了解您的結果 陽性結果

待在家裡,立即向學校/工作報告您的陽性檢測,然後與您醫生聯繫。接觸追踪者將與您聯繫 以提供進一步指導。

陰性結果

如果您感覺良好並且沒有 COVID-19 症狀,請返回學校/工作!

如果有症狀,請待在家裡直到您24小時不發燒 且症狀明顯改善。

對報告結果有疑問?請聯繫

650-275-5419

關於隔離以及何時可以返回學校的問題?請聯繫 916-559-0951

